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Betül Uçkan: Alperen merhaba. 

Alperen Sarıkaya: Merhaba. 

Betül Uçkan: Sinema ve Televizyon Bölümü mezunusun. Bize biraz kendinden bahseder misin? 

Alperen Sarıkaya: Tabii ki. Işık Üniversitesi Sinema ve Televizyon Bölümü mezunuyum. Sinema 

ve Televizyon Bölümünü bitirdikten sonra Sanat Kuramı ve Eleştiri Programında yüksek lisansımı 

tamamladım. Bir yandan akademik çalışmalara devam ederken bir yandan da sinemayla ilgim 

alakam sürüyor. Umarım gelecek yıl doktoraya başlayarak bu çalışmalarıma devam edeceğim. 

Umarım Işık Üniversitesinde olur bu doktora çalışmalarım. 

Betül Uçkan: Süper. Peki Alperen, Işık Üniversitesinde aldığın bu eğitim, buradaki öğretim 

kadrosu sana neler kazandırdı? 

Alperen Sarıkaya: Aslında çok farklı bir kazanımı oldu benim için. Ben buraya kafamda bir 

hedefle, farklı bir hedefle gelmiştim. Genelde gelen arkadaşlarımızın hepsi de öyleydi. Belli bir 

plan, belli bir hedefle burada sinema eğitimine başladık. Ancak sinema kendi içerisinde farklı 

dallara ayrılan ve yelpazenin çok geniş olduğu bir alan, çok fazla deneyebileceğimiz, çok fazla 

görebileceğimiz ve çok fazla keşfedebileceğimiz çok fazla yönümüzün olduğunu gördüm ben ve bu 

konuda hocaların bizimle olan ilgisi bizi bu alanlara yönlendirmesi en etkileyici yanlarından 

biriydi. Ben yapamam dediğim çok fazla şeyi yaptığımı gördüm bu programı okurken. En önemli 

artısının bu olduğunu söyleyebilirim. Yani mümkün olduğunca denedim ve deneyip yapabildiğimi 

gördüm. Bunda hocaların ve aldığımız eğitimin çok büyük bir payı olduğunu düşünüyorum. 

Betül Uçkan: Peki, o zaman bunun üstüne aday öğrencilerimize ne tavsiye edersin? 

Alperen Sarıkaya: Özellikle Sinema öğrencilerine şunu tavsiye edebilirim. Sinema eğitimi çok 

fazla denemenin, çok fazla pratiğin yapıldığı bir eğitim. İlk yıl çok büyük bir heyecanla buraya 

gelecekler ve o heyecanlarını hiçbir zaman kaybetmeyip o heyecanın peşinden devam etmelerini 

tavsiye ediyorum. Burada çok güzel imkanlar var onlar için. Çok iyi bir akademik kadrosu var. 

Bölüm Başkanımız Onur Eroğlu muhteşem bir adamdır. Böyle bir bölüm başkanına sahip 

oldukları içinde ayrıca çok şanslılar. Ellerindeki imkanları ve heyecanlarını çok iyi 

değerlendirsinler. Onlara bunları tavsiye ederim. 

Betül Uçkan: Alperen, son bir sorum var. Neden Işık? 

Kurum  :Işık Üniversitesi 

Başlık :Işık’lı Olmak-5 I Sinema ve Televizyon 

Konuşmacılar :Alperen SARIKAYA, Betül UÇKAN 

Video Adresi :https://youtu.be/yj9BmwXQiyY?si=18YLwaOpUyf7-

kov 
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Alperen Sarıkaya: Neden Işık? Bu soruya şu şekilde cevap vereyim. Sinema Bölümü aslında tam 

olarak nasıl bir zemine oturulması gerektiği konusunda problematik yanlar taşıyor. Farklı farklı 

fakültelerde sinema televizyon eğitimi alabilirler. Bizim üniversitemizde Sanat, Tasarım ve 

Mimarlık Fakültesinde bu eğitimi alacaklar ve şöyle bir programı incelediklerinde şunu görecekler. 

Uygulama ve pratik %50-50 yani birbirine çok eşit ilerliyor. Önce işin kuramını, teorisini 

öğreniyoruz. Bunu uygulamaya geçiriyoruz. Bu çok büyük bir avantaj. Bir yandan o pratik o 

heyecanını kaybetmiyor bir yandan sinemayla ilgili çok yeni bilgiler öğreniyoruz. Bu bir sinema 

öğrencisi için çok büyük bir avantaj. Bu avantajı kaçırmamalarını tavsiye ediyorum. Aynı zamanda 

bölümün imkanları hocaların onlara yaklaşımları sinema gibi zor bir alanda onlara verdikleri 

destek çok önemli. Sanki birer meslektaşmışız gibi davranıyorlar. İlk yıldan itibaren onlarla 

arkadaş ilişkisi, arkadaş hoca ilişkisi kuruyoruz. Bunlar çok kıymetli çok değerli şeyler. Hala 

mezun olan arkadaşlarımızla beraber hocalarımızla aktif olarak görüşürüz. Diğer bölümdeki 

arkadaşlarımda da bu durum böyle. Burası aslında bir aile ve hiçbir zaman sonu olmayan sürekli 

bağımızı koparmadığımız, sürekli iletişim halinde kaldığımız bir yer. Işık Üniversitesinden mezun 

olmak, Işıklı olmak bir ayrıcalıktır. Onların da bu ayrıcalığı tatmalarını öneririm onlara. 

Betül Uçkan: Alperen çok teşekkür edreiz. Seni görmek çok güzeldi. 

Alperen Sarıkaya: Ben teşekkür ederim. 

Betül Uçkan: Okulda da yüz yüze görüşmek üzere, 

Alperen Sarıkaya: Hoşça kalın. 

Betül Uçkan: Görüşürüz. 

*** Video burada sona eriyor. *** 

 

 


